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ΓΙΩΡΓΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΠΑ.ΣΟ.Κ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 

 

Παρασκευή, 27 Σεπτεμβρίου 2024 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

 

 

Προς την Υπουργό Εργασίας & Κοινωνικών Υποθέσεων, κ. Νίκη Κεραμέως 

 

 

Θέμα: «’’Στον αέρα’’ χιλιάδες δανειολήπτες με εκτός ρύθμισης οφειλές του τ. ΟΕΚ» 

 

 

Κυρία Υπουργέ,  

 

 

Αβέβαιο είναι το μέλλον για πάνω από 32.000 δανειολήπτες με εκτός ρύθμισης οφειλές του τέως 

Οργανισμού Εργατικής Κατοικίας (ΟΕΚ), οι οποίοι επειδή δεν έχουν υπαχθει ́ σε καμιά ρύθμιση, 

βρίσκονται άμεσα αντιμέτωποι με τον κίνδυνο, οι οφειλές τους να βεβαιωθούν ως ληξιπρόθεσμες 

στην Εφοριά. 

 

H πρώτη προθεσμιά υπαγωγης́ ητ́αν στις 18/12/2018, αλλα ́ στη συνέχεια δοθ́ηκαν 

διαδοχικές παρατασ́εις, με την τελευταιά να ληγ́ει οριστικά στις 30/6/2021, όπου το 40% των 

81.715 τότε εν δυνάμει δικαιούχων, δηλαδή περιπ́ου 32.000 δανειολήπτες, δεν εκ́αναν αιτ́ηση 

υπαγωγής εντός του χρόνου ισχύος της Υπουργικη ́Απόφασης, αλλά ούτε και των παρατασ́εων που 

χορηγηθ́ηκαν. 

 

Επειδή, η απάντηση του Υπουργείου σε σχετικό ερώτημα αναφέρει, πως «τεχνικά», δεν 

μπορεί να γίνει με παράταση της Υπουργικής Απόφασης του 2018 και πως το Υπουργείο Εργασίας 

και Κοινωνικής Ασφάλισης εξετάζει σε συνεννόηση και με τη ΔΥΠΑ την ανάληψη θεσμικής 

πρωτοβουλίας, έτσι ώστε να βρεθεί μία λύση και για αυτούς τους συμπολίτες μας. 

 

Επειδή, το στεγαστικό πρόβλημα, σε συνδυασμό με την ανυπέρβλητη ακριβ́εια, αποτελεί 

μείζον θέμα για χιλιάδες συμπολίτες μας καθημερινά. 

 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάσθε κ. Υπουργέ:  

 

 

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε ως αρμόδιο Υπουργείο για τους χιλιάδες 

εκτός ρύθμισης δανειολήπτες του τ. ΟΕΚ, καθώς «τεχνικά», όπως αναφέρεται σε 
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απάντηση του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης, δεν είναι δυνατή η 

παράταση της Υπουργικής Απόφασης του 2018; 

2. Έχει προχωρήσει το Υπουργείο στην σχετική συνεννόηση με την ΔΥΠΑ για την 

ανάληψη θεσμικής πρωτοβουλίας, προκειμένου να εξευρεθεί λύση στο ως άνω 

πρόβλημα; 

3. Ειν́αι στον σχεδιασμό του Υπουργειόυ η ληψ́η άλλων μέτρων στήριξης και 

προστασιάς των δανειοληπτών του τ. ΟΕΚ; 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

 

Γιώργος Μουλκιώτης 

 

 

 

 

 

 

 




